



MISSIONS FOCUS

From bulletin: June 5, 2022

Our Missionaries, their health and ministries affected by Covid-19
From today's bulletin / Missions Report from Missions Team

Larry & Kathleen Leach Mission Focus, June 2022

The Leach's prayer requests were highlighted on May 8, 2022.

The slides used this week during service are attached with their speaker notes.

Contact: lleach@waitrose.com

Thank you for reading about and praying for our missionaries, countries and people locally and globally!

BACBC.ORG

1801 North Loop Road | Alameda, CA 94502 | info@bacbc.org



Please pray for ...



Larry & Kathleen Leach - Our Missionaries

- **Pastoring Brandon Baptist Church (England)**
- **Outreach events celebrating Queen Elizabeth's Platinum Jubilee will result in spiritual fruit**
- **Search Committee formed to find new pastor in anticipation of Larry's retirement**
- ***Did you know that Larry heard the Gospel and became a believer while attending BACBC?***




This month's missions focus is on Larry and Kathleen Leach, who are our longtime missionaries to England. Please pray:

1. that their church's outreach events celebrating Queen Elizabeth's Platinum Jubilee (70 years of service) will result in spiritual fruit
2. for wisdom as their church's Pastoral Search Committee begins the process of finding a new pastor in anticipation of Larry's retirement



Please pray for ...



- Larry & Kathleen Leach - 我們的傳教士牧師 
- 事奉於布蘭登浸信會（英格蘭）
- 為慶祝伊麗莎白女王白金禧年的外展活動將結出救恩的屬靈果子
- 成立搜尋委員會以尋找新的牧師為應對Larry的退休
- 你知道Larry在參加 BACBC 時聽到了福音並成為信徒嗎？

本月的宣教重點是Larry 和Kathleen Leach，他們是我們長期在英國的宣教士。請祈禱：

1. 他們的教會慶祝伊麗莎白女王白金禧年（服務 70 年）的外展活動將結出救恩屬靈的果子
2. 讓他們教會的牧師搜尋委員會在尋找新牧師的過程中，願神賜下智慧，以為Larry的退休作準備。